
 

 

 Protokół Nr 29/2017 
z posiedzenia XXIX Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  27 października  2017 roku 
 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 13.03. 
 
Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVIII posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy, w tym informacja o realizacji 

zadań w zakresie inwestycji na terenie gminy. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Obryte . 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 

2017 r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminy Obryte. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej w Obrytem w ośmioletnią 
Publiczną Szkołę Podstawową w Obrytem. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 
przesyłu nieruchomości gminnej położonej w Obrytem. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
najmu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Obryte. 

13. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny,     
w tym o wynikach sprawdzianów i egzaminu. 

14. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy z analizy 
złożonych oświadczeń majątkowych. 

15. Ocena wykorzystania środków budżetowych przez Ochotnicze Straże 
Pożarne. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski i informacje. 
18. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 

Otwarcia posiedzenia XXIX Sesji Rady Gminy dokonał Pan Rafał Jackowski  –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 



 

 

Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 13, co stanowi quorum do podejmowania uchwał. Listy 
obecności radnych oraz  osób zaproszonych  stanowią załączniki do protokołu. 
Następnie Przew.RG i Wójt Gminy wręczyli zaświadczenie o wyborze nowemu 
sołtysowi sołectwa Ciółkowo Nowe – Panu Pawłowi Najduk. 
P.Wójt pogratulował i podziękował nowemu sołtysowi, że zgodził się być sołtysem. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych (100% obecnych). 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Ad.3.Przyjęcie protokołu z XXVIII posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG - protokół z XXVIII posiedzenia Sesji był do wglądu przed 
posiedzeniem. Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z XXVIII posiedzenia Sesji głosowało 13 radnych (100% 
obecnych).  
Protokół z XXVIII posiedzenia Sesji został przyjęty. 
  
Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
 
P.Falba – trzeba poprawić krawężniki przy cmentarzu parafialnym w Obrytem, 
miało być wykonane przejście dla pieszych koło Poczty w Obrytem oraz miał być 
wykonany chodnik w kierunku Banku Spółdzielczego w Obrytem. 
P.Świdwa – jest problem z oświetleniem ulicznym w Gródku . Lampy raz się świecą 
a raz się nie świecą. 
P.Kruszewska – na drodze powiatowej w kierunku Ciółkowa znowu są wyrwy w 
asfalcie. 
P.Wilczyńska – chciałam podziękować za wykonanie remontu świetlicy wiejskiej      
w Cyganach, ale już pojawiły się usterki , a mianowicie : przecieka dach i odpadają 
płytki i drzwi się nie zamykają. 
 
Ad.5.Sprawozdanie z działalności Wójta, w tym informacja o realizacji zadań         
w zakresie inwestycji na terenie gminy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
 
P.Wójt – przedstawię sprawozdanie od dnia 30 sierpnia do dnia dzisiejszego. 
Początek roku szkolnego odbył się spokojnie, wszyscy nauczyciele mają 
zatrudnienie, zwolnień nie ma. Koszty utrzymania oświaty są duże. Będziemy mieli 
zmniejszoną subwencję oświatową, ale oświaty nigdy nie będzie dochodowa dla 
gminy. Na początku września odbyły się uroczystości upamiętniające żołnierzy 



 

 

poległych podczas II wojny światowej   w Zambskach Kościelnych. Zainteresowanie 
jest duże, więc warto to organizować. Ponadto w ZPO w Obrytem odbył się koncert 
Reprezentacyjnego Zespołu Artystycznego Wojska Polskiego już po raz drugi w 
naszej gminie.  
Zaplanowane inwestycje są na ukończeniu, jednak duży wpływ na ich realizację 
mają warunki pogodowe. Droga w Zambskach Starych jest zrealizowana i 
rozliczona, otrzymaliśmy na tą inwestycję 148.000 zł dofinansowania a ogólny koszt 
wyniósł 296.000 zł. Droga w Sokołowie Włościańskim była trochę zmieniona, ale 
również jest zrealizowana i rozliczona, koszt tej drogi to 147.000 zł. 
Plac zabaw w Zambskach Kościelnych został wykonany częściowo ze środków 
gminnych i część środków z funduszu składkowego KRUS-u. Oświetlenie uliczne w 
Zambskach przy drodze powiatowej do kościoła i na tzw. Mruczek zostało 
wykonane. Położyliśmy też kostkę brukową przy ZPO w Obrytem. Wykonany został 
również chodnik w Obrytem o dł. 1 km w stronę Ciółkowa. Założone zostało 
centralne ogrzewanie w WDK w Obrytem i w przyszłym roku będziemy chcieli 
przenieść tam Gminną Bibliotekę Publiczną. 
Wykonany został też remont świetlicy wiejskiej w Cyganach. Jeżeli są usterki, to 
wykonawcę zobowiążemy do ich usunięcia. W trakcie realizacji jest budowa 
wodociągu we wsi Rowy (2,4 km). Wykonaliśmy również ścieżkę edukacyjną w 
Obrytem, część tablic postawiona jest na placu zabaw przy budynku Urzędu Gminy 
a część w ZPO w Obrytem. Dofinansowanie tej inwestycji wyniosło 90%, tylko 15.000 
zł dołożyliśmy ze środków własnych. Jeżeli w przyszłym roku będzie taka 
możliwość i taka sama wysokość dofinansowania, to takie ścieżki będziemy chcieli 
wykonać w Gródku, Sokołowie i Zambskach. Sposobem gospodarczym zostało 
wykonane ogrodzenie remizy w Gródku i położona kostka brukowa. 
Przeprowadziliśmy też remont drogi w Bartodziejach i dokończyliśmy ogrodzenie 
boiska. Dalej będziemy się zastanawiać, czy będziemy składać wniosek do Zielonych 
Mostów Narwi na ten plac. 
Do wykonania jeszcze w tym roku została droga przez Rozdziały i droga we 
Wielgolesiu (200 m). Na drogę w Ulaskach od asfaltu do skrzyżowania  raczej nie 
otrzymamy dofinansowania od Wojewody. Prawdopodobnie otrzymamy 
dofinansowanie na drogę przeciwpożarową na odcinku od stawów P.Kamińskiego 
do P.Zawadzkiego (1,4 km) w wysokości 80%, ale trzeba ją wykonać jeszcze w tym 
roku. Droga k. P.Raniszewskiego nie będzie robiona, na razie sprawa jest w sądzie. 
Jeżeli chodzi o termomodernizację –zadanie bardzo trudne, dwa razy odbył się 
przetarg na tą inwestycję i jeszcze raz trzeba było unieważnić ten przetarg. Okazało 
się , że projekt nie przewiduje pomp zamiennych tylko jednej firmy i nie ma 
zachowanej konkurencyjności, trzeba więc dać w projekcie zamienne pompy. Na 
fundusz sołecki w przyszłym roku trzeba zaplanować ok. 350.000 zł, za taką kwotę 
byśmy zrobili jakiś odcinek asfaltu. Do FOGR-u złożymy wnioski na 2 drogi. 
Będziemy robić projekty na drogi tj. na tzw. Ciółkówkę i inne odcinki dróg również. 
 
Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 



 

 

P.Skarbnik -  zmiany uchwały są odzwierciedleniem zmian Uchwały Budżetowej. Od 
posiedzeń komisji nic się nie zmieniło.  
Następnie P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie zmian WPF, które stanowi 
załącznik do protokołu. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Falba – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
 
Godz. 13.29 – na posiedzenie Sesji przybył P.Borczyński Mirosław – stan radnych 
zwiększył się do 14 osób.  
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXIX/197/2017 w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej       
Gminy Obryte została podjęta. 
 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 
2017 r.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Skarbnik – omówiła zmiany z uzasadnienia do Uchwały Budżetowej Gminy 
Obryte na 2017 r. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG poprosił P. Skarbnik o odczytanie uchwały w w/w sprawie. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w sprawie  zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 
Obryte na 2017 r.  
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXIX/198/2017 w sprawie  zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte 
na 2017 r. została podjęta. 
 
Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały               
w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Obryte. 
 

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 



 

 

P.Sekretarz – jest to uchwała typowo porządkowa, do podjęcia jej obliguje nas 
ustawa, która mówi, że tekst jednolity aktu ogłasza się nie rzadziej niż raz na 12 
miesięcy, jeżeli był nowelizowany. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXIX/199/2017 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały          
w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Obryte została podjęta. 
 
Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej w Obrytem w ośmioletnią 
Publiczną Szkołę Podstawową w Obrytem. 
  
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Sekretarz – w związku z reformą oświaty był podejmowany cały ciąg uchwał, które 
powodują wygaszanie i likwidację gimnazjów. Dotychczasowa szkoła sześcioletnia 
staje się ośmioletnią szkołą podstawową i uchwała ta jest jednocześnie aktem 
założycielskim ośmioletniej szkoły podstawowej. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała nr XXIX/200/2017 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 
sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej w Obrytem w ośmioletnią Publiczną 
Szkołę Podstawową w Obrytem została podjęta.  
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 
przesyłu nieruchomości gminnej położonej w Obrytem. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt – uchwała dotyczy działki nr 260/2 o pow. 0,36 ha we wsi Obryte, która 
przeznaczona jest do sprzedaży. Przez tą działkę przebiega sieć wodociągowa i 



 

 

kanalizacyjna, dlatego musieliśmy wziąć rzeczoznawcę , aby wycenił wartość 
przesyłu , gdyż  trzeba sporządzić służebność przesyłu nieruchomości gminnej w 
Biurze Notarialnym a następnie wpis do Księgi Wieczystej dla każdorazowego 
nabywcy tej działki, aby w przyszłości nie było roszczeń z tym związanych. 
Odszkodowanie wyniesie ok. 8.000 zł i służebność ustanowiona jest na 25 lat.  
Przetarg na sprzedaż tej działki odbędzie się w przyszłym roku. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała nr XXIX/201/2017 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 
przesyłu nieruchomości gminnej położonej w Obrytem została podjęta. 
  
Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt – uchwała dotyczy wydzierżawienia budynku Ośrodka Zdrowia w Obrytem. 
Umowa jest zawarta do końca tego roku. Zawierając umowę na 2 czy 3 lata gmina 
nic nie korzysta oprócz niewielkiego czynszu dzierżawnego. Ośrodek Zdrowia 
niszczeje, nie ma podjazdu dla niepełnosprawnych . Za cały budynek miesięcznie 
wpływa 3.600 zł. Przeprowadziłem dwie rozmowy z Panem Gniedziejko – 
przedstawicielem NZOZ”Eskulap” i chcemy zrobić w następujący sposób. Pan 
Gniedziejko złożył pismo,  w którym zapewnia, że wykona remont tego budynku, 
jeżeli umowa będzie zawarta na dłuższy okres czasu. Nie chcemy robić rewolucji w 
służbie zdrowia. Będziemy negocjować , jeżeli dojdziemy do porozumienia w 
sprawie zakresu i terminu wykonania remontu budynku, to podpiszemy umowę na 
7-8 lat. Zajęliśmy się wcześniej tym tematem, żeby mieć czas na negocjacje. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXIX/202/2017 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy została podjęta.  



 

 

 
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
najmu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt – uchwała dotyczy wynajmu garażu o pow. 29,1 m2 położonego w budynku 
Ośrodka Zdrowia w Obrytem dotychczasowemu najemcy. Czynsz wynosi 40 zł  
miesięcznie. Umowa kończy się z dniem 31 grudnia b.r. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXIX/203/2017 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Obryte została podjęta. 
 
Ad.13. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, 
w tym o wynikach sprawdzianów i egzaminu. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Sekretarz – wszyscy radni otrzymali informację w tym zakresie.  
Następnie P.Sekretarz omówił powyższą informację, która stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Do informacji nie wniesiono uwag. 
 
Ad.14. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy z analizy 
złożonych oświadczeń majątkowych. 
 
P.Przew.RG – wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe za 2016 rok kompletne 
i w ustawowym terminie. Wszystkie oświadczenia zostały przesłane do Urzędu 
Skarbowego w Pułtusku i w Makowie Mazowieckim w celu weryfikacji danych 
zawartych w oświadczeniach. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pułtusku i w 
Makowie Mazowieckim  przekazał informację o wynikach analizy oświadczeń 
majątkowych. 
P.Wiceprzew.RG odczytał informację Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pułtusku, 
która stanowi załącznik do protokołu. 
Następnie Przew.RG odczytał informację Naczelnika Urzędu Skarbowego w 
Makowie Mazowieckim, która stanowi załącznik do protokołu. 
 



 

 

P.Przew.RG - ponadto Wojewoda Mazowiecki przysłał pismo o wynikach analizy 
oświadczeń majątkowych Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy . 
Następnie P.Przew.RG odczytał w/w pismo, które stanowi załącznik do protokołu. 
 
Następnie P.Przew.RG udzielił głosu P.Wójtowi. 
 
P.Wójt – wszyscy kierownicy jednostek organizacyjnych oraz inne osoby 
zobowiązane do złożenia oświadczeń majątkowych złożyli oświadczenia majątkowe 
za 2016 rok kompletne i w ustawowym terminie. Osoby, które w ciągu roku były 
zobowiązane do złożenia oświadczeń majątkowych złożyły oświadczenie kompletne 
i w ustawowym terminie. Oświadczenia zostały przesłane do Urzędu Skarbowego   
w Pułtusku i w Makowie Mazowieckim w celu weryfikacji danych zawartych            
w oświadczeniach. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pułtusku i w Makowie 
przekazał informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych, które zostały 
odczytane. 
 
Ad.15 Ocena wykorzystania środków budżetowych przez Ochotnicze Straże 
Pożarne. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt –na plan w wysokości 80.000 zł wydatkowano środki w wysokości 45.482, 28 
zł.  Poszczególne wydatki na straże są następujące : 
- zakup mundurów – 2.773,65 zł, 
- ekwiwalent dla strażaków za udział w akcjach i szkoleniach pożarniczych –       
2.210 ,81zł 
- olej napędowy, zakup akumulatora, węże tłoczne – 10.068,97 zł 
- energia elektryczna – 12.102,10 zł, 
- zakup usług remontowych ,naprawa układu napędowego i autopompy – 7.072,50 zł 
- przeglądy techniczne samochodów, naprawa i lakierowanie hełmów strażackich, 
kurs pierwszej pomocy – 4.329,25 zł, 
- ubezpieczenia samochodów i strażaków biorących udział w akcjach – 6.925 zł. 
 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
 
Ad.16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt – ad. zapytania P.Falby – cały czas zgłaszamy wszystkie państwa uwagi, ale 
muszę przyznać, że bardzo słaba jest skuteczność działania Zarządu Dróg 
Powiatowych. Ponownie będę interweniował w tej sprawie w Zarządzie Dróg 
Powiatowych. Myślę, że pasy uda się pomalować, ale chodnik w stronę banku i 
obniżenie krawężników przy cmentarzu ciężko będzie zrealizować.  
Ad. zapytania P.Świdwy – P.Kierownik Dyga zajmie się tą sprawą. 
Ad. zapytania P.Kruszewskiej – to jest droga powiatowa, coś tam Zarząd Dróg 
Powiatowych zaczął poprawiać, ale nie zostało skończone.  



 

 

Ad. zapytania P.Wilczyńskiej – w poniedziałek pojedziemy i będziemy 
interweniować w sprawie tych usterek i zostaną usunięte. 
 
Ad.17. Wolne wnioski i informacje. 
 

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 

 
P.Osęka – sołtys wsi Sokołowo Włościańskie – droga w Sokołowie przez kasztany 
wymaga naprawy do samego cmentarza. Są takie doły na tej drodze, że nie ma 
przejazdu. 
P.Wójt – wynajęliśmy równiarkę i pracowała przez 28 godzin, więc nie może być tak 
źle, jak Pan mówi. Na warunki pogodowe nie mamy wpływu. 
P.Sekretarz – cały czas monitujemy te sprawy zgłaszane przez Państwa do Zarządu 
Dróg Powiatowych. Powoli, ale naprawiają te drogi, budżet jednak jest niewielki, 
pracowników zatrudnionych jest mało. W Zambskach Kościelnych  został 
poprawiony chodnik na drodze powiatowej. Mają poprawić skrzyżowanie na 
wyjeździe od Bartodziej do  Gładczyna, bo jest niebezpiecznie. Zgłaszaliśmy z 
Panem Przew.RG sprawę obniżenia krawężników do Zarządu Dróg Powiatowych 
P.Mroczkowski – Panie Sekretarzu ty nie mów o tym, bo byliśmy wiosną obaj w tej 
sprawie i miało być natychmiast zrobione. Proszę powiedzieć, jak działałeś w tym 
temacie. Obniżenie krawężników i pomalowanie pasów to jest kwestia kilku godzin 
pracy a minęło już tyle czasu, że można to było wykonać. 
P.Sekretarz – tam jest zatrudnionych kilka osób, którzy wykonują prace na terenie 
całego powiatu pułtuskiego. 
P.Mroczkowski – trzeba stanowczo wyegzekwować wykonanie tych prac na naszym 
terenie . 
P.Sekretarz – nie mam wpływu na zatrudnienie pracowników w Zarządzie Dróg 
Powiatowych. Koło szkoły ma być zainstalowana sygnalizacja ostrzegawcza. 
P.Wójt – 1) Pani Prezes Sądu Rejonowego w Pułtusku zwróciła się do gminy z 
pismem o wyznaczenie podmiotów, w których będzie można odbywać karę 
ograniczenia wolności i wyznaczyła dla naszej gminy ok. 25 osób skazanych po 20-40 
godzin miesięcznie do wykonywania prac społecznie użytecznych na rzecz gminy. 
My jesteśmy zobowiązani takich skazanych zatrudnić przy pracach porządkowych, 
wycinaniu krzaków i innych prac użytecznych dla społeczności lokalnej. 
2) Sprawa wydzierżawienia szkoły w Płusach wygląda w ten sposób, że Pani Bajno 
chce wydzierżawić ten lokal pod działalność gastronomiczną od 1 grudnia tego roku, 
żeby móc przeprowadzać remont tego budynku. Uchwała w sprawie 
wydzierżawienia została podjęta. Podatku będzie płacić 11. 874 zł rocznie czyli 
989,50 zł miesięcznie, natomiast czynsz byłby w wysokości 4.655,66 zł miesięcznie i 
za garaże 830,25 zł miesięcznie. Geodeta ma wytyczyć granice działki i Pani Bajno 
będzie przystępować do remontu. Umowę przygotowuje kancelaria prawna z 
Pułtuska i będzie zawarta na 15 lat. 
P.Oleksa – w budżecie na przyszły rok trzeba zaplanować środki na pogłębianie 
rowów, ponieważ w naszej gminie nie ma Spółek Wodnych a potrzeba udrażniania 
rowów istnieje.  W przeciwnym wypadku połowa naszych pól nie będzie nadawała 
się do uprawy. Trzeba się nad tym zastanowić. 
 



 

 

Ad.18. Zakończenie obrad. 
 

Godz. 14.24   – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  XXIX Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokolant: 
 
/Zofia Bala/         

Przewodniczący Rady Gminy 
 
                /Rafał Jackowski/



 

 

 
 


